
 

 

 

Številka: 90000-12/2023-27        K 2. točki   

Datum: 18. 9. 2023                                                                                          7. seje  

 

MESTNI SVET MOL                                                                                                    

Mestni trg 1                                                                                                                    

1000  Ljubljana 

 

Zadeva:  Ustno svetniško vprašanje - dodatni ukrepi za izboljšanje stanja in neprimernega  

   obnašanja brezdomcev in odvisnikov v parku Zvezda 

 

Na podlagi 98. člena Poslovnika Mestne občine Ljubljana, postavljam kot Samostojna svetnica NSi 

županu in pristojnim službam naslednje ustno svetniško vprašanje: 

V letošnjem poletju smo Ljubljančani, obiskovalci Ljubljane in turisti opazili veliko število brezdomcev 

in odvisnikov od alkohola ali drog v centru mesta, tudi v parku Zvezda. Vzrok za njihovo povečano število 

naj bi bilo poletje, ko brezdomci iz vse Slovenije prihajajo v Ljubljano; zaradi večjega števila 

obiskovalcev in turistov lažje priberačijo nekaj denarja.  

Park, ki ga imamo Ljubljančani radi za srečevanja, posedanja in je tudi nekakšno križišče poti, so letos 

dobesedno zasedli brezdomci. Zasedli so klopi, spali na travi, prali perilo v fontani in žal tudi nadlegovali 

ljudi. Park Zvezda je postal dnevna soba, pralnica in sušilnica brezdomcev, enako velja tudi za Miklošičev 

park, kjer je bilo moč videti tudi šotore. Ljudje so povedali, da so bili v primeru, da niso dali denarja, 

deležni zelo neprimernih in glasnih besed ter kletvic.   

V parku Zvezda in njegovi bližini je nekaj turistično zanimivih točk: Emonec, Sarkofag, Kazina, glasbeni 

paviljon pred Slovensko Filharmonijo, rimski vodnjak v garažni hiši ob Kongresnem trgu, a so se turistični 

vodniki ravno zaradi neprimernega vedenja »prebivalcev« parka začeli izogibati vodenju turistov po 

okolici parka Zvezda. Med turisti se je parka prijelo ime »park brezdomcev«.  

V parku Zvezda smo bili Ljubljančani navajeni srečevati skupine brezdomcev in odvisnikov. Večinoma 

so sedeli v skupini ali skupinah in niso bili moteči za obiskovalce parka. Kar pomeni, da sta župan in 

mestna oblast očitno imela nadzor nad njimi. Za letošnje poletje pa tega žal ne moremo trditi. Poleg 

brezdomcev so v parku Zvezda opaženi tudi preprodajalci drog, ki krožijo s skiroji po parku in se niti ne 

trudijo drogo prodajati na skrivaj. Še več, prodaja je postala skoraj javna! Mnogi se zaradi vsega naštetega 

parka Zvezda raje izogibajo. 

Zavedamo se, da sta brezdomstvo in odvisniki kompleksni zadevi, ki nimata enostavnih in hitrih rešitev, 

vendar jih je treba vsak dan reševati. Ljubljančani si želimo, da bi bil osrednji mestni park prijeten prostor 

za vse in ne želimo izključevati nikogar, tudi brezdomcev ne. Kot je razvidno, dosedanji ukrepi niso dali 

zadostnih rezultatov, da bi se stanje v parku Zvezda izboljšalo. Pristojnosti mestnega redarstva so med 

drugim skrbeti za varnost na občinskih javnih poteh, rekreacijskih in drugih javnih površinah, varovati 

javno premoženje, naravno in kulturno dediščino, vzdrževati javni red in mir.  

V ta namen postavljam naslednja ustna svetniška vprašanja:  

• Zanima nas, kakšne dodatne rešitve in ukrepe pripravlja MOL za izboljšanje stanja in vzdrževanja 

reda in miru v parku Zvezda in Miklošičevem parku?   



 

• Ali je bilo mestno redarstvo med poletjem dnevno prisotno v parku Zvezda in Miklošičevem parku 

ter kakšne ugotovitve so zaznali? 

• Kako mestno redarstvo sodeluje s policijo nadzoru preprodaje drog ter pri vzdrževanju reda in miru 

v obeh parkih? 

 

Lepo pozdravljeni, 

 

Mojca Sojar l.r. 

Samostojna svetnica NSi 


